

价值工程

目 录

2010年5月下旬刊(总第203期/第29卷)
1982年创刊 2010年5月28日出版

中国价值工程学会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会 会刊

名誉顾问:袁宝华 张彦宁 张宝明 苏立功
编委会主任:黄锦奎
封面刊名题字:袁宝华

主管单位:
河北省科学技术协会
主办单位:
中国技术经济研究会价值工程专业委员会
河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编:邵明信
总 编:高志彪
副 总 编:王乃静 沈岐平 宋辉 安景文
总 编 室:马慧霞 师端
电 话:0311-87024742

本期执行主编:田忠烈
办 公 室:杨帆 强薇
电 话:0311-83055266
本期编辑:杨春沂 于会芳 岳君 王莉
王媛媛 王青翠 田波 邱宇
吴家宝 焦萍

投稿邮箱:vetougao@163.com
责任编辑:高生明 王荷叶
封面设计:王金军
版面设计:王冰 徐曼丽 韩宇红 王向宇

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N
国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311
国内邮发代号:18-2
国内订阅:全国各地邮局
国内发行:河北省报刊发行局
国外发行:中国国际图书贸易总公司
广告经营许可证:(石市)1301024D00032
印 刷:石家庄市联盟印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社
社 址:石家庄市槐安西路88号卓达
物业楼 A501 室
邮 编:050091
国内定价:30.00 元人民币
海外定价:30.00 美元
商务运营:石家庄冀发文化传媒有限公司

* 价值工程 *

价值工程在公路工程成本控制中的应用 刘蓉(1)

* 企业管理 *

大型国有企业实施预算管理的经验和问题探讨 杨悦(2)

* 信息技术 *

基于 JBPM 的企业业务流程开发 马晓霜 等(3)
企业 ERP 应用 刘冰 等(4)
基于 Struts 与 Hibernate 企业信息系统的设计与实现 麦耿龙 等(5)
基于服务的航天应用共享系统的研究 袁波(6)
试述信息化在企业的实践 彭琪 等(7)
应用 USS 协议实现变频调速的拓展 陈颖 等(8)

* 财经金融 *

企业财务风险分析及防范措施 王学梅 等(9)
CPI 指数对我国宏观经济走势的影响 尤鹏程(10)

* 工程与质量 *

浅谈正安县石峰水库左岸灌浆平硐兼交通洞不良地质段处理 吴治国(11)
钻孔灌注桩施工质量控制 赵雪涛 等(13)
如何加强建筑施工的质量管理 张晓翠(14)
工程项目管理沟通与协调 牟善红 等(15)
浅谈在施工现场对工程机械故障的应急维修 陈新颖(16)
建筑电气工程施工管理及质量控制 李艳霞(17)
建筑施工项目成本管理方法探讨 方剑(18)
浅谈航道港口的泥沙淤积问题处理 邓昭林(19)
论中小城市道路工程施工质量管理模式 梁再兴(20)
GIS 在地下管线建库过程中的应用 郑康贵(21)
污水处理厂施工阶段沉降观测技术设计 丁春燕(23)
浅论工程造价咨询机构与全过程造价控制 王侠(25)
高速公路养护机械进行合理配置的原则与顺序 古丽巴合提(26)
进一步规范施工项目管理的探讨 韩连发 等(27)
编制施工现场安全技术措施之我见 张卓(28)
房屋共有面积测算与分摊疑难问题探讨 南洪娟 等(29)
进一步加强施工现场安全生产教育初探 马娟娟(30)
宁夏公路工程养护机械设备管理发展趋势的探讨 周玉贵(31)
地铁施工用盾构机选型及施工组织 楼顺峰 等(32)
浅谈公路建设对生态环境的影响及防治措施 李青芳 等(33)
国际工程项目管理要点分析 郝小影 等(34)
基于工序能力的质量成本优化方法 张志云 等(35)
加强项目管理的建议 陈德平(36)
投资方在建设项目造价的合理控制 赵昊瑞(37)
我国工程保险制度存在的问题及完善措施 于芹(38)
基于三维统一模型的水利水电工程地质信息分析 刘诚(39)
浅谈建筑企业如何有效的控制工程造价 马士勇 等(40)
论城市道路设计的人性化设计 赵福义(41)
建筑工程施工质量控制问题及对策研究 张泽锋(42)
排水设计在城市规划中的应用探析 张先贵(43)

混凝土裂缝处理施工技术探讨	张揆元等(44)	关于厨房通风节能设计	孙照宇等(96)
塑料管材在市政给排水管网改造中的应用	袁江文(45)	建筑物地下室施工中混凝土抗裂防渗技术	孙桂润(97)
市政给水工程的槽沟回填的施工质量控制	杨江毅(46)	关于色彩在寒地高校建筑中的应用——哈工大一校区校园更新	张爽等(98)
论建筑工程管理中创新模式的应用及发展	许飞(47)	关于井字梁的计算方法	杜泽丽等(99)
秦皇岛市房产投资配置分析	辛苗(48)	试论给排水新管材的选择应用及施工对策	张诗涛(100)
锅炉房安全设施的重要性探讨	王志(49)	高性能混凝土在大庆油田桥梁建设中的应用	李波(101)
建筑工程中钢筋保护层的控制措施	陶双艳(50)	底板大体积混凝土施工的裂缝预防与控制措施的应用	张伟等(102)
浅谈钻孔灌注桩的施工注意事项及质量控制	孙萍等(51)	浅谈沈阳富水砂层条件下地铁车站盖挖施工技术	王晓光等(103)
低承载力处涵洞的基础设计	刘刚(52)	智能建筑的系统构成及实施	高颖等(104)
建筑企业工程质量控制	史心灵(53)	3000t/d 新型干法水泥生产线中熟料烧成窑尾的结构分析	邵军(105)
建筑施工企业的施工安全与质量管理	刘懿影等(54)	浅议超长混凝土结构加强带	甘伟志(106)
水工建筑物的外观质量控制	徐峰(55)	谈公路工程施工中水泥稳定碎石的应用	林国荣(108)
谈谈在新疆大型灌区改造中干渠改线改造的优点和作用	巴扎尔别克(56)	杭嘉湖南排独山排涝应急工程现浇预应力系杆拱施工	蔡金海等(109)
大体积混凝土结构裂缝控制的综合措施	吴照宇等(57)	外加剂和矿物掺合料在机制砂高强混凝土中使用的要点	王涛(111)
对招投标过程中资格预审问题的分析	杜红霞(58)	试议绿色建筑及其目标的实现	任小敏(112)
预应力钢管混凝土管特点浅谈	张新年(59)	预制混凝土构件裂缝成因分析及预防措施	郑晓等(113)
完善试验检测工作 提高公路工程的质量	周美花等(60)	浅谈旧沥青再生技术及其应用	林庆杰等(114)
浅谈施工企业编制企业定额的重要性	蒋雪英(61)	试论房屋建筑结构设计的原则与方法	关度豪(115)
浅谈混水直连供热系统中节能技术的运用	叶庆义(62)	现浇钢筋混凝土楼板裂缝的成因及防治	张德华等(116)
浅析园林植物造景中的生态设计	徐建芳(63)		
浅析住宅园林绿化的设计与施工	刘亿梅(64)		
建筑装饰施工技术管理浅析	毕洪印(65)		
港口起重机械作业注意事项及安全协调分析	谭利波等(66)		
体育场供配电设计分析	邱志坚(67)		
浅谈公路桥头跳车的原因及其防治措施	马晓明(68)		
城市水利工程建设管理浅析	戴建新(69)		
浅析建设项目跟踪审计的现状和建议	张新建等(70)		
小议竣工结算的问题以及审核工作要点	刘玉兰(71)		
论加强建设工程的合同管理	张剑锋(72)		
小议公路定额养护的几个问题	刘永(73)		
小议城市住宅小区供电的特点及供电可靠性措施	杨志恒(74)		
沙特地区的海外项目管理浅谈	杨宏宇(75)		
国有企业招投标中存在问题及相关对策的分析	秦慧芳等(76)		
浅谈隧道洞口地表施工原则和预加固技术	董彦明(77)		
独柱墩匝道桥抗倾覆研究	钱晓明(78)		
关于降低工程成本、控制工程造价的几点心得	葛岩(79)		
项目管理中的自然辩证法	柏文杰(80)		
浅谈高层写字楼施工如何管理	胡庆撑(82)		
小议公路工程造价管理中清单计价模式的运用	杨英(83)		
浅析高速公路高边坡病害原因及治理对策	曾利强(84)		

*** 理论与实践 ***

如何在新课改中充分发挥图书馆的功能	荣海波(117)
低碳经济的发展对石油行业的深远影响	钱磊等(118)
影响我国房地产价格的因素与稳定房地产价格策略	李树香(119)
人事档案管理中的几点建议	刘向东(120)
多人合作对策中的费用均摊问题	李春昉等(121)
新世纪以来福建省劳动报酬比重演变分析	柯可(122)
岗位形象与价值	任会欣(125)
试论花卉业的发展前景	米叶赛尔·托合提等(126)
声像档案管理浅析	阮开颜(127)
多元统计分析之因子分析浅析	李春昉等(128)
论树立科学的人才观	李震霆(129)
准确履行房屋预告登记程序的探讨	武建敏(130)
浅谈 3D 虚拟社区与社交网站的融合发展	李婷等(131)
小议如何提高电网调度员的服务	骆雪峰(132)
电网调度安全管理与工作模式研究	吕云锋(133)
北京林业大学学生性格与品牌偏好的关系研究	石梓涵(134)
黑龙江省动漫产业发展策略刍议	孟威(135)
浅谈现代图书管理员应具备的基本素质	姜晶(136)
对提高高校安全保卫工作的几点思考	张秀青(137)
农村有线电视网络改建的规划和实施	王孝杰(138)
黄河三角洲的优劣势分析	刁君帝等(139)
浅谈新时期企业政工干部队伍建设思考及对策	杨俊义(140)
高校的科学生产率分析——以南昌大学 2007-2009 年核心期刊论文为例	谢钰荣等(141)
浅论保密在档案管理中的重要作用	邹继平等(142)
浅谈我国新城开发的模式问题——以温岭东部产业集聚区为例	王林斌等(143)
以求真实创新的精神统领工会工作	于一恒(144)
浅谈小城镇建设中的城市形象塑造	李青(145)
杭州市教育系统学校基建项目绩效评价研究	黄建新等(146)

*** 建筑与施工 ***

浅谈 EPS 板薄抹灰外墙外保温系统的工艺要点及质量控制	衣奎臻(86)
浅谈建筑施工中混凝土裂缝产生原因及预防措施	徐文杰(87)
浅谈如何提高沥青混凝土路面的平整度	吕东国(88)
就地冷再生技术在改建工程中的应用	陈标等(89)
高强预应力混凝土管桩 (PHC 桩) 打桩工程施工流程及	
常见质量通病防控措施	曹杰(90)
薄壁翼墙施工及缺陷修补	杨军等(91)
市政道路工程路基施工浅析	布阿依夏木·肉孜(92)
浅谈软土地基基础设计方法	郎胜英等(93)
浅议建筑物结构的加固与改造	何焯等(94)
既有建筑物静压钢管桩加承台梁托换技术	郑晓燕(95)

以物流信息化为策略解决电子商务中物流瓶颈问题	徐鹏赢(148)	弧形封闭管道断面流速模型研究	王丽敏等(202)
试议工程造价咨询业的现状与发展	郭荣华(149)	水力分级旋流器在桃山选煤厂的应用	刘静宇等(203)
浅谈当代档案工作者的职业道德观	时虹云(150)	CNG 地下储气井主要部件研究与改进	汪涛(204)
高层建筑火灾中烟气控制的调研与设计	张倩倩等(151)	基于 Pro/Engineer 的柜式空调器全新滑门设计与仿真	丘晓宏等(205)
网络环境下高校图书馆纸质期刊的地位变迁	蔡静慧等(152)	PG 电机在 EFT 测试时的抗干扰控制	陈凤武等(207)
		汽车轮胎的正确选型与装配使用	占亚剑(209)

* 科研与创新 *

EPON 技术在小区接入网工程中的应用	张小霞等(155)	风冷热泵型家用空调器除霜、除冰控制方法研究	廖水华等(211)
RENESAS 单片机软件模拟 UART 通信的实现	陶梦春等(156)	空气焓差法测量不确定度计算和分析	周武等(212)
智能型低压开关柜	刘晓华(158)	一种交流异步电机旋转磁动势测定的方法探讨	张东盛等(214)
厚层砂岩顶板综采工作面初次放顶的安全技术研究	李闯(160)	空调室内机凝露预防及处理方法	王峻峰等(215)
电力变压器应用浅谈	刘敏等(161)	浅谈产品设计和模具设计的差异和衔接	李小鼎(217)
黑龙江地区园林绿化大树移植技术特点的研究	杨桂彬(162)	空调采用不同换新风装置对室内 CO ₂ 浓度的影响研究	李云静等(218)
林果树缺素症的识别与防治	周世玉(163)	论 BOM 表运用 EXCEL 宏录制的应用技巧	李惠容等(219)
电力变压器继电保护问题探讨	邹伟煜(164)	基于 Ansoft 的永磁同步电机不平衡电磁力分析	张小波等(221)
矿井地面变电所智能无线实时温度在线监测系统	王鹏(165)	风机盘管冷凝水盘加工工艺研究	李功瑞等(223)
浅谈压力容器两种设计方法	王艳(166)	旋转式压缩机定子变形分析	任丽萍等(225)
浅谈重金属废水处理工艺及应用	崔石道(167)	复合絮凝剂 PAC-CPAM 对含油污泥絮凝效果的研究	李娜等(226)
浅谈 MAPGIS 软件在编制土地勘测定界图中的应用	吐送古力·日杰甫(168)	多品种成品包装箱自动堆叠技术的研究与应用	赖信华等(227)
变电站户外隔离开关存在问题分析与措施研究	陈晓波(169)	绳索无损检测技术综合分析	王小兵等(230)
污水治理技术研究及微生物生态学分析	崔小东等(170)		
低压断路器的选用及注意事项	曹满清等(171)		
ISO 质量管理体系在高校后勤邮政服务中的适用研究	田贵丹(172)		

* 教育与培训 *

原子荧光光谱分析法测定粮食中汞含量注意要点	马志刚等(173)	基于高职教育的生物食品类专业分析化学课程改革探索	李红利等(231)
皮带连续化运输巷道掘进工艺	刘振国(174)	多媒体教学带来的创新与新奇	陈素霞(233)
林业在应对气候变暖中的作用	金哲根(175)	对高职教育教学改革的几点思考	梁世平(234)
以生物矿物为原料制备磷灰石的方法	郭曼芬等(176)	用爱烘干你潮湿的心——浅谈单亲家庭高职生的心理问题及调适	周文芳(235)
自动控制原理课程考试改革方案研究	德湘秩(177)	项目教学法在实训课程中的应用实践——电子商城系统开发	孟卫平(236)
基于单片机的淋浴水温控制系统的设计	冯明发等(178)	体育类高校教学信息化的分析与研究	于淼(237)
生物制剂处理油田污水的应用研究	林翠玲(180)	网络精品课程协作学习体系构建的探析	梁华等(238)
稀释接种法与微生物传感器快速测定法测定生化需氧量的分析比较	张国标等(181)	实证探析大学生旷课现状	卢垚(240)
论多种地质找矿手段的综合应用	董来世等(182)	加强“旅游管理(会展策划与市场营销方向)”专业建设的思考	顾静等(241)
氢化物—冷原子荧光法测定头发中的汞	张跃武(183)	关于科学地设置基础课程为专业课程服务的几点做法	杨忠策(242)
低聚糖的萃取	刘华(184)	论工学结合在道路桥梁施工课程教学中的应用	王策(243)
重卷机组的工艺原理及其应用	宋全斌(185)	强化英语听力的几种方法与途径	徐产莲(244)
光纤通信电缆故障监控系统的研究	易丽(186)	工程力学教学浅谈	徐燕(245)
广西壮族自治区人民医院气动物流传输系统设计解决方案	王海等(187)	《电工与电子技术基础》实训教学改革与实践的探讨	赵新丽(246)
试述园林树木养护的措施与方法	彭远强(188)	高职机械制图课的教学体会	李坚华(247)
尼龙阀芯单向阀替代不锈钢阀芯单向阀可行性分析	郭莉钰等(189)	谈高校综合治理	杨希(248)
PID 算法在冷藏温控中的应用	何海波等(190)	基于学习领域的高职建筑装饰材料课程教学探索	丁临媛等(249)
光触媒技术在处理 VOC 方面的应用	谢翔等(191)	美国特殊教育立法探究	黄远静(251)
国内外房间空调器产品标准简要对比	陈进等(192)	让学生在爱的激励下成长	刘晶(252)
一种过流保护器的电路分析	吴伟宾等(193)	浅谈提高计算机基础课程教学质量的措施	周吉(253)
直流变频压缩机振动分析	魏会军等(194)	对数控机床维修方法教学的思考	邵伟(254)
冷水机组 IPLV 与制冷季节温度的关系	林爱革等(195)	浅谈如何培养学生的社会责任感	何玉波(255)
窨机室外侧风机风道系统 CFD 优化	刘中杰等(197)		
超声波加湿器水垢控制技术	张培德等(198)		
浅谈东莞市输电线路设计	李政红(199)		
螺杆泵锥螺纹实心驱动杆技术应用	蔡淑兰(200)		
火灾自动报警系统探测器的选择	钟云连(201)		

* 百家论坛 *

中西方宗教价值观比较	黎玲花(256)
------------------	----------

CONTENTS

Value Engineering
(VE) Monthly
Started in 1982
Proc. of the VE Committee
of Chinese Technoconomics
Society (Chinese Society of
Value Engineering)
Proc. of the VE Committee
of Chinese High Education
Society
Vol.29 5.c (Sum No.203)
Published in May 28,2010

Inscribed: Yuan Baohua
Honorary Adviser:
Yuan Baohua, Zhang Yanning,
Zhang Baoming, Su Ligong
Chairman of Editorial Board:
Huang Jinkui
Honorary Editor-in-Chief:
Gao Mingxin
Executive Editor-in-chief:
Gao Zhibiao
Vice Editor-in-Chief:
Wang Naijing, Shen Qiping,
Song Hui, An Jingwen

Chief Editor's Department:
Ma Huixia Shi Rui
Sponsor: Proc.the VE Committee,
China Institute of Technology and Economy
Editor: Editorial Team of VE
Publisher: Magazine Publishing
House of VE
Address: Room A501, Zhuoda Property House,
No.88 Huai'an Road
Tel: (0311) 87024742
E-mail: vetougao@163.com
Ads.Registration: 1301024D00032

Printed by: Lianmeng Printing
House, Shijiazhuang
Distributor: Shijiazhuang Post
Office
Subscriptions: Chinese Local
Post Office
Domestic Issue Code: 18-2
Domestic Single Price: ¥30.00
Overseas Single Price: \$ 30.00
Open Publishing
ISSN 1006-4311
CN 13-1085/N

VE

- 1 The Application of Value Engineering in the Highway Engineering Cost Control Liu Rong

ENTERPRISE MANAGEMENT

- 2 Experience and Problems of Budget Management in Large State-owned Enterprises Yang Yue

IT

- 3 JBPM-based Enterprise Business Process Development Ma Xiaoshuang, et al.
4 Enterprise ERP Applications Liu Bing, et al.
5 Design and Realization of Business Enterprise Information's Releasing System Based on Struts&Hibernate Mai Genglong, et al.
6 Research of Space Application Sharing System Based on SOA Yuan Bo
7 Discuss on Enterprise Information Management Peng Qi, et al.
8 Expand of Realizing Frequency Control with USS Protocol Chen Ying, et al.

FINANCE&ECONOMICS

- 9 The Analysis of Enterprise Financial Risk and Preventive Measures Wang Xuemei, et al.
10 The Influence of CPI Index on Macro-economy Trend in China You Pengcheng

ENGINEERING&QUALITY

- 11 Discuss on the Treatment of Bad Land Sectors in the Grouting Footrill Access Tunnel in Shifeng Reservoir of Zheng'an County Wu Zhiguo
13 Construction Quality Control of Bored Pile Zhao Xuetao, et al.
14 How to Strengthen the Quality Management of the Buildings Construction Zhang Xiaocui
15 Communication and Coordination of Construction Project Management Mou Shan hong, et al.
16 Discuss on the On-site Emergency Maintenance of Construction Machinery Failure Chen Xinying
17 The Buildings Electrical Engineering Construction Management and Quality Control Li Yanxia
18 The Methods of the Project Cost Management Fang Jian
19 Study on Sediment Silt Problems in Channel Port Deng Zhaolin
20 Discuss on the Quality Management Model in Small-medium Cities Road Engineering Construction Liang Zaixing
21 GIS Application in Underground Pipeline Construction Library Process Zheng Kanggui
23 The Settlement Observation Technology Design in the Sewage Treatment Works Construction Stage Ding Chunyan
25 Discuss on the Construction Cost Consulting Agencies and the Entire Cost Control Wang Xia
26 The Principle and Order of Rationale Configuration for Highway Maintenance Machinery Gulibaheti
27 Discuss on Further Regulation of Construction Project Management Han Lianfa, et al.
28 Views on Safety Technology Measure on Construction Zhang Zhuo
29 Discuss on the Housing Total Construction Area Calculations and Proportion Problems Nan Hongjuan, et al.
30 Explore on Strengthening Construction Site Safety Production Education Ma Juanjuan
31 Discuss on the Management Development Trend of Highway Engineering Maintenance Mechanical Equipment in Ningxia Zhou Yugui
32 Shield Machine Type Selection and Construction Organization in the Subway Construction Lou Shunfeng, et al.
33 Discuss on the Highway Construction's Influence on Ecology Environment and Preventive Measures Li Qingfang, et al.
34 The Key Points Analysis of International Engineering Project Management Hao Xiaoying, et al.
35 The Quality Cost Optimization Method Based on Process Capability Zhang Zhiyun, et al.
36 The Suggestions on Strengthening Project Management Chen Deping
37 The Investor's Reasonable Control of the Construction Project Cost Zhao Haorui
38 The Problems and Perfection Measures of Construction Insurance System Yu Qin
39 Hydraulic and Hydro-Power Engineering Geology Information Analysis Based on 3D United Model Liu Cheng
40 Discuss on How to Effectively Control the Construction Cost Ma Shiyong, et al.
41 Discuss on the Humanization Design of Urban Roads Zhao Fuyi
42 The Quality Control Problems of Engineering Construction and Countermeasures Research Zhang Zefeng
43 Explore on the Application of Drainage Design in the Urban Planning Zhang Xiangui

44 Discuss on the Construction Technology of Distress in Concrete Treatment Zhang Kuiyuan, et al.

45 The Application of Plastic Pipe in the Draining Pipe Network Transformation Yuan Jiangwen

46 The Quality Control of Municipal Water Supply Engineering Groove Backfill Construction Yang Jiangyi

47 Discuss on the Application and Development of Innovation Model in the Construction Engineering Management Xu Fei

48 Analysis of House Property Investment Allocations in Qinhuangdao City Xin Miao

49 Discuss on the Importance of Boiler House Safety Equipment Wang Zhi

50 The Control Measures of Reinforcement Cover in the Construction Engineering Tao Shuangyan

51 Discuss on the Construction Precautions of Bored Pile and Quality Control Sun Ping, et al.

52 Basic Design of Low Load Capability Culvert Liu Gang

53 The Engineering Quality Control for Construction Enterprise Shi Xinling

54 The Construction Safety and Quality Management for the Construction Enterprise Liu Yiyi, et al.

55 Exterior Quality Control on Hydraulic Structure Xu Feng

56 Discuss on the Advantages and Functions of Main Canal Reroute in Xinjiang Irrigating Area transformation Bazhaerbieke

57 Comprehensive Measures on Mass Concrete Structure Cracks Control Wu Zhaoyu, et al.

58 Prequalification Problems Analysis in the Bidding Process Du Hongxia

59 Discuss on the Characteristics of Prestressed Concrete Cylinder Pipe Zhang Xinnian

60 Perfect Test and Inspection Work and Improve the Highway Construction Quality Zhou Meihua, et al.

61 Discuss on the Importance of Enterprise Quota in Construction Enterprise Compilation Jiang Xueying

62 Discuss on the Application of Energy-saving Technology in the Mixing Water Straight-through Heat Supply System Ye Qingyi

63 Analysis of Ecological Design in Garden Plant Landscaping Xu Jianfang

64 The Analysis of the Design and Construction of Gardens Greening Liu Yimei

65 The Analysis of Architectural Ornament Construction Technology Management Bi Hongyin

66 The Analysis of Hoisting Machinery Working Precautions and Security Management Coordination Tan Libo, et al.

67 The Analysis of Power Supply and Distribution in Stadium Qiu Zhijian

68 Discuss on the Reasons and Preventive Measures of Highway Vehicle Bumping Ma Xiaoming

69 The Analysis of City Water Conservancy Project Management Dai Jianxin

70 The Analysis of the Status and Suggestion of Construction Project Follow-up Auditing Zhang Xinjian, et al.

71 Discuss on the Project Settlement Problems and Audit Work Key Points Liu Yulan

72 Discuss on the Contract Management in the Construction Engineering Zhang Jianfeng

73 Discuss on the Problems of Highway Quota Maintenance Liu Yong

74 Discuss on the Power Supply Characteristics of Urban Residence Community and Power Supply Reliability Measures Yang Zhiheng

75 Discuss on the Overseas Project Management in Saudi Arabia Area Yang Hongyu

76 The Analysis of the Existing Problems and Related Countermeasures in State-owned Enterprise Bidding Qin Huiyang, et al.

77 Discuss on the Construction Principle of Tunnel Cave Entrance Earth's Surface and Preloading Consolidation Technology Dong Yanming

78 The Research of Single Column Pier Ramp Bridge Performance against Overturning Qian Xiaoming

79 Knowledge Gained from Reducing Engineering Cost and Controlling Engineering Cost Ge Yan

80 Project Management of Natural Dialectics Bai Wenjie

82 Discuss on How to Manage High-rise Office Buildings Construction Hu Qingcheng

83 Discuss on the Application of Bill Pricing Mode in the Highway Engineering Cost Management Yang Ying

84 Analysis of the Highway Slope Disease Causes and Countermeasures Zeng Liqiang

BUILDING&CONSTRUCTION

86 The Technique Key Points and Quality Control on Thin-plastered EPS Board External Thermal Insulation System Yi Kuizhen

87 Discuss on the Causes of Construction Concrete Crack and Preventive Measures Xu Wenjie

88 Discuss on How to Improve the Asphalt Concrete Pavement Planeness Lv Dongguo

89 On-site Cool Regenerated Technology Application in Rebuilding Project Chen Biao, et al.

90 Piling Works Construction Flow and the Common Quality Diseases Preventive Measures of High-strength Prestressed Concrete Pipe Pile Cao Jie

91 Thin Wing Wall Construction and Imperfection Mend Yang Jun, et al.

92 Analysis of Municipal Roads Engineering Roadbed Construction Buayixiamu·Rouzi

93 Discuss on the Foundation Design Method of Soft Ground Lang Shengying, et al.

94 Discuss on the Reinforce and Transformation of the Building Structure He Ye, et al.

95 Static Steel Pile and Pilecappingbeam Underpinning Technique of Existing Buildings Zheng Xiaoyan

96 Ventilation and Energy Saving Design of Kitchen Sun Zhaoyu, et al.

97 Concrete Anti-crack & Anti-leakage Technology in the Buildings Basement Construction Sun Guijian

98 Color's Application in Cold College Buildings: Harbin Institute of Technology, No.1 Campus Transformation Zhang Shuang, et al.

99 The Calculation Way of Cross Beam Du Zeli, et al.

100 The Selective Application and Construction Strategy of New Drainage Tubes and Pipes Zhang Shitao

101 The Application of High Performance Concrete in Daqing Oilfield Bridge Construction Li Bo

102 The Prevention of the Cracks during the Soleplate Mass Concrete Construction and the Application of Control Measures Zhang Wei, et al.

103 Discuss on Cover and Cut-bottom Construction Technology in Subway Station under the Condition of Water-rich Stratum in Shenyang Wang Xiaoguang, et al.

104 The Composition and Implementation of Intelligent Building Gao Ying, et al.

105 The Structure Analysis of Clinkering Process in 3000t/d Dry Process Cement of Clinker Shao Jun

106 Discuss on the Reinforcing Band of the Super-long Concrete Structure Gan Weizhi

108 Discuss on the Application of Cement Stabilized Crushed Stone in Highway Engineering Construction Lin Guorong

109 The Construction of Cast-in-situ Prestressed Tied Arch of Emergency Projects for Stagnant Water Drainage in Paidu Hill of Hangjiahu Cai Jinhai, et al.

CONTENTS

111 Key Points of Admixture and Mineral Admixture in Manufactured Sand High-strength Concrete	Wang Tao
112 Discuss on the Realization of Green Building and Aims	Ren Xiaomin
113 The Analysis of Prestressed and Precast Concrete Members Cracks and Preventive Measures	Zheng Xiao, et al.
114 Simple Talking about Used Asphalt Recycling Technology and Its Application	Lin Qingjie, et al.
115 Discuss on the Principle and Methods of House Building Structural Design	Guan Duhao
116 The Reasons and Prevention of Cast-in-place Reinforced Concrete Floor Cracks	Zhang Dehua, et al.

THEORIE&PRAXIS

117 How to Give Full Play to the Library Function in the New Course Reform	Rong Haibo
118 The Great Influence of the Development of Low-carbon Economy on Petroleum Industry	Qian Lei, et al.
119 The Factors of Influencing China's Real Estate Price and the Stable Strategies	Li Shuxiang
120 The Suggestions on the Personal File Management	Liu Xiangdong
121 Cost Share Equally Problems of Multi-person Cooperative Game Theory	Li Chunfang, et al.
122 Evolution of the Proportion of Labor Remuneration of Fujian Province Since the New Century	Ke Ke
125 Post Image and Value	Ren Huixin
126 Discuss on the Flowers and Plants' Industry Development Potential	Miyesaier*Tuoheti, et al.
127 Analysis of Audio and Video File Management	Ruan Kaiyan
128 The Analysis of Factor Analysis in Multivariate Statistical Analysis	Li Chunfang, et al.
129 Research on the Outlook of Scientific Qualified Personnel	Li Zhenting
130 Discuss on Performing the House Advance Noticing Registration System Accurately	Wu Jianmin
131 Discuss on the Integration Development of 3D Virtual Community and Social Network	Li Ting, et al.
132 Discuss on How to Improve the Network Dispatchers' Service	Luo Yunfeng
133 Research on the Safety Management and Working Model of Electric Network	Lu Yunfeng
134 The Research on the Relationship between Personality Traits and Brand Preference in Beijing Forestry University	Shi Zihan
135 Discuss on the Development Strategies of the Cartoon Industry in Heilongjiang Province	Meng Wei
136 Discuss on the Basic Quality a Modern Librarian Should Possess	Jiang Jing
137 Thoughts on Improving College Safety Safeguard Work	Zhang Xiuqing, et al.
138 The Planning and Implement of Rural Cable TV Network Reconstruction	Wang Xiaojie
139 The Analysis of Advantages and Disadvantages of Yellow River Delta	Diao Jundi, et al.
140 Discuss on the Thoughts and Strategies of Enterprise Politics Industry Cadre Team in the New Age	Yang Junyi
141 The University's Scientific Productivity: Taking the Thesis Published in Core Periodicals from Nanchang University in 2007 to 2009 as an Example	Xie Yurong, et al.
142 Discuss on the Important Role of Confidentiality in the File Management	Zou Jiping, et al.
143 Discuss on the Mode Problems of Newtown Development in China: Take the Example of East Industry Clusters in Wenling	Wang Linbin, et al.
144 Guiding Labour Union Work with Realistic, Pragmatic and Innovative Spirit	Yu Yiheng
145 Discuss on the Modeling of City Image in Small Town Construction	Li Qing
146 Research of Performance Evaluation Appraisal System of Infrastructural Project	Huang Jianxin, et al.
148 Taking the Logistics Informationization as the Strategy to Solve Commerce Logistics Bottleneck Question in Electronic Commerce	Xu Pengying
149 Discuss on the Status of Engineering Cost Consulting Industry and Development	Guo Ronghua
150 Discuss on the Professional Ethics of Current Archives Worker	Shi Hongyun
151 The Investigation and Design of Smoke Control in the High-rise Buildings Fire	Zhang Qianqian, et al.
152 The Paper Periodical Status Changes under the Network Environment in University Library	Cai Jinghui, et al.

RESEARCH&INNOVATION

155 The Application of EPON Access Network in Residential Engineering	Zhang Xiaoxia, et al.
156 Realization of Software Simulation UART Based on RENESAS MCU	Tao Mengchun, et al.
158 Intelligent Low-voltage Switchgear	Liu Xiaohua
160 The Safety Technology Research on Initial Roof Caving Thick Sandstone Roof	Li Chuang
161 Study on the Application of Power Transformer	Liu Min, et al.
162 Research on the Technical Characteristics of Big Tree Transplanting in Heilongjiang Gardens Greening	Yang Guibin
163 Identification and Control of Deficiency Symptoms of Non-wooden Production Trees	Zhou Shiyu
164 The Explore on Power Transformer Relay Protection Problems	Zou Weiye
165 Real-time Temperature Online Monitoring System of Mine Ground Substation Smart Wireless	Wang Peng
166 Discuss on the Two Design Methods of Pressure Vessel	Wang Yan
167 Discuss on the Wastewater Treatment Technique and Application of Heavy Metal	Cui Shidao
168 Discuss on MAPGIS Software's Application in Land Surveying Bound Map	Tusongguli*Rijiefu
169 The Analysis of Existing Problems in Substation Outdoor Isolating Switch and Solution Research	Chen Xiaobo
170 The Research of Sewage Treatment Technology and Microbial Ecology Analysis	Cui Xiaodong, et al.
171 The Selection and Precautions of Low-tension Fuse	Cao Manqing, et al.
172 The Research of Applicability of ISO Quality System in University Logistics Postal Services	Tian Guidan
173 Precautions of Measuring Mercury Content in Grain by Atomic Fluorescence Spectrometry	Ma Zhigang, et al.
174 Drive Process of Belt Conveying without Interruption	Liu Zhenguo
175 The Role of Forestry in Climate Warming	Jin Zhegen
176 Preparation of Apatite by Using Biominerals as Raw Materials	Guo Manfen, et al.
177 The Research of the Exam Reform Plan on Principle of Automatic Control Course	De Xiangyi
178 The Shower Water Temperature Control System Design Based on MCU	Feng Mingfa, et al.
180 The Application Research of Oil Field Waste Water Treatment with Biological Agent	Lin Cuiling

181 The Analysis and Comparison of Dilution Inocula Method and BOD Quick Test Method to Measure Biochemical Oxygen Demand	Zhang Guobiao, et al.
182 Discuss on the Composite Application of Various Geology and Mineral Resources Research Means	Dong Laishi, et al.
183 Measuring Mercury in the Hair with Hydride-Cold Atom Fluorescence Spectrometry	Zhang Yuewu
184 Extraction of Oligosaccharide	Liu Hua
185 Technology Principle and Application on Recoiling	Song Quanbin
186 The Research of Telecom Cables Faults Monitoring System	Yi Li
187 The Design and Solutions of Pneumatic Tube System in the People's Hospital in Guangxi Zhuang Autonomous Region	Wang Hai, et al.
188 Discuss on the Measures and Methods of Gardening and Tree Conservation	Peng Yuanqiang
189 The Feasibility Analysis of the PA66 Spool Instead of Broach Spool in the Retaining Valve Using in Air-conditioner	Guo Liyu, et al.
190 The Application of PID to Temperature Control in Chill Field	He Haibo, et al.
191 The Application of Photocatalyst Technology in VOC Treatment	Xie Xiang, et al.
192 The Brief Comparison of Room Air Conditioner Standard at Home and Abroad	Chen Jin, et al.
193 Circuit Analysis of One Overcurrent Protector	Wu Weibin, et al.
194 The Vibration Analysis of Inverter Rotary Compressor	Wei Huijun, et al.
195 Study on the Chiller Package's IPLV Related with the Temperature of Cooling Season	Lin Aige, et al.
197 The Optimization of Window-type Air Conditioner Outside Wind Passage System Based on CFD	Liu Zhongjie, et al.
198 Scale and Its Control in Ultrasonic Humidifier	Zhang Peide, et al.
199 Discuss on Transmission Line Design in Dongguan City	Li Zhenghong
200 The Application of Screw Pump Taper Thread Solid Drive Shaft Technology	Cai Shulan
201 The Choosing of Detector of Fire Automatic Alarm System	Zhong Yunlian
202 Research on Water Velocity in Arching Pipe	Wang Limin, et al.
203 Hydrocyclone in Taoshan Coal Preparation Plant Application	Liu Jingyu, et al.
204 Improvement on the Main Components of CNG Underground Gas Storage Well	Wang Tao
205 Design and Simulate for New Sliding Door of Cabinet Air-conditioner	Qiu Xiaohong, et al.
207 Anti-jamming Control Technique of PG-motor in EFT Test	Chen Fengwu, et al.
209 Automobile Tire Type Correct Selection and Installment Application	Zhan Yajian
211 Study on Defrosting and Defreezing Control Methods of Fan-cooled Heat Pump	Liao Shuihua, et al.
212 The Uncertainty Calculation and Analysis of Air Enthalpy Potential Method	Zhou Wu, et al.
214 Analysis of the Measurement of the Rotating Magnetomotive Force of the Asynchronous Motor	Zhang Dongsheng, et al.
215 Air Conditioner Condensation Prevention and Treatment	Wang Junfeng, et al.
217 Discuss on the Discrepancy and Connection of Products Design and Model Design	Li Xiaoding
218 Study of the Concentration of Carbon Dioxide Indoor Air-conditioning Room in Dedicated Outdoor Air Equipment	Li Yunjing, et al.
219 Research on the Application of the Function Value of Excel in the Bill of Materials	Li Huirong, et al.
221 Unbalanced Electromagnetic Force Analysis of PMSM Based on Ansoft	Zhang Xiaobo, et al.
223 The Study of Processing Craft for Condensate Water Pan of Fan-coil Units	Li Gongrui, et al.
225 The Analysis of Stator of Rotary Compressor Deformation	Ren Liping, et al.
226 The Research of Flocculation Effect of PAC-CPAM of JSPAC on Oily Sludge	Li Na, et al.
227 The Research and Application of Mixing Packing Box Auto-stack Technology	Lai Xinhua, et al.
230 Comprehensive Analysis of Cable Nondestructive Examination Technology	Wang Xiaobing, et al.

EDUCATION&TRAINING

231 Analysis of the Reform Exploration on Chemical Course Based on the Vocational Education Biological Food Major	Li Hongli, et al.
233 The Renovation and Curiousness Arise from Multimedia Teaching	Chen Suxia
234 Thoughts on the Teaching Reform of Vocational Education	Liang Shiping
235 Drying Your Moist Heart with Love: Study on the Psychological Problems and Adjustment in Professional Student of Single Parent Family	Zhou Wenfang
236 The Application and Practice of Project Approach in Training Courses: E-Mart System Development	Meng Weiping
237 The Analysis and Research of Physical College Teaching Informatization	Yu Miao
238 Exploration on the Collaborative Learning System's Construction for Excellent Network Course	Liang Hua, et al.
240 Explore the University Students' Absenteeism Situation with Demonstration	Lu Yao
241 Thoughts on Strengthening the Construction of "Tourism Management Specialty(Exhibition Plan and Marketing Direction)"	Gu Jing, et al.
242 The Practices of Setting Foundation Course Scientifically to Serve Professional Curriculum	Yang Zhongce
243 The Application of Business/School Partnership Strategy in Roads and Bridges Construction Course Teaching	Wang Ce
244 Several Methods and Ways of Strengthening English Listening Comprehension	Xu Yanlian
245 Discuss on the Engineering Mechanics Teaching	Xu Yan
246 Discuss on The Practical Teaching Reform and Practice of "Electrician and Basic Electronic Technology"	Zhao Xinli
247 Teaching Realization of Mechanical Drafting Course in Higher Vocational Technology School	Li Jianhua
248 Discuss on the College Comprehensive Treatment	Yang Xi
249 Explore of Teaching Based on the Learning Field of Vocational Building Decoration Materials	Ding Linyuan, et al.
251 The Explore on the American Special Education Legislation	Huang Yuanjing
252 Let the Students Grow in the Love Encouragement	Liu Jing
253 Discuss on the Measures to Improve the Teaching Quality of Computer Foundation Course	Zhou Ji
254 Thoughts on CNC Maintenance Methods Teaching	Shao Wei
255 Discuss on How to Cultivate the Students' Social Responsibility	He Yubo

SOCIAL SCIENCES FORUM

256 The Comparison of Religion Value between China and Western	Li Linghua
--	------------